
Oppsal Basket Styreprotokoll 5 – 2022 

  
Dato: 2. Mai - 2022, kl. 19.30 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Martha Roholdt (varamedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
 
Ikke tilstede: 
Rebecca Ayden (styremedlem) 

 
Referent: 
Kristian Helgesen 

 
Forrige referat 
Gikk gjennom referat fra forrige gang, og oppdaterte status. 
 

Digitale plattformer 
Vi jobber med en ny nettside på Wix.com. Kristian og Kristin lager et forslag.  

 
Inklubasket 
Jonatan fortsetter alene ut sesongen. Vi finner heller kandidater før neste sesong. 
 

Sportsplan 
Sportslig utvalg har fått eksempler  
 

Sportslig utvalg 
Darko har akseptert ansvaret for SU.  

Vi vedtar enstemmig at Darko overtar ansvaret.  
 

Trenerattester 
Trenerattester må inn i kontrakter før neste sesong. Både politiattest og trenerattest må være på 
plass før treneren kan starte sesongen. 
 



Politiattester 
Erik fortsetter å mase. 3-4 mangler. Monica kan tilbakeholde trenerhonorar for trenerne som 
mangler, når vi starter opp igjen neste sesong. 
 

Skuddmaskin 
Veiledning for resetting er hengt på baksiden av skuddmaskinen. Vi henger nøkkel til garasjen for 
skuddmaskinen i kodeskapet i hallen. Kristin kjøper inn skjøteledning til skuddmaskinen. Merkes for 
bruk til formålet. 
 

Bedre klubb 
Skjema gått gjennom og sendt inn i møtet. 
 

Jubileumskomite 
Ref. rapport fra administrasjon til styremøte. 
 

Romjulscup 
Positive tilbakemeldinger fra Axel i tildelingsprosessen. 
 

Eventuelt: Utstyrsleverandør 
Vi prøver ut Hummel som ny utstyrsleverandør.  
Vi har på plass sponsoratsamarbeid med profileringsspesialisten. 
Kristin følger opp 

 
Eventuelt: Glatt gulv 
Gulvet i Arena 4 er glatt. Kristin har send forespørsel til halldrifter. Nå har de endret til å bare vaske 
med vann, for å få bort tidligere vaskemiddel.  
Kristin følger opp. 
 

Eventuelt: Tilgang til styrkerom 
Med Firi lag trenger vi styrketreningsfasiliteter. Vi bør undersøke muligheter for å få tilgang til 
styrkerommet. 
Kristian: purrer på pris 

 

Oppdatering fra daglig leder 

Ref referat fra daglig leder. 

 

Bydelsdagene 

Vi prøver å lage et arrangement den 25 august. 



 

 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder) Erik Nygaard (styremedlem) 
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
 
 
 

Rebekka Ayden (styremedlem)  
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